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SKRIFTLIG FRÅGA P-3368/00
från Thierry de La Perriere (UEN)
till kommissionen

Angående: Problem med vänortsförbindelser mellan städer

Ett flertal märer (ett slags styresmän för franska kommuner) har talat om för mig att de i år råkat ut för 
svårigheter i samband med vänortsverksamheten och att de hyser farhågor för framtiden. Det ser ut 
som om vi vore på väg direkt mot att verksamheten kommer att lamslås, om det inte ställs utökade 
anslag till förfogande och tas fram mindre teknokratiska direktiv för dem som sysslar med 
vänortsverksamheten.

Det är framför allt på två punkter som vi står inför verkliga problem:

- de långa handläggningstiderna för ansökningar om understöd,

- kravet på anbudsinfordringar, som gör det svårare för små kommuner att komma åt anslagen, 
eftersom dessa kommuner inte har tillgång till personal med sakkännedom om de invecklade 
rutinerna för hur sådana infordringar skall besvaras och deras finansiella medel är mycket 
begränsade.

Kan kommissionen upplysa oss om

1. varför handläggningstiderna är så långa,

2. vad kommissionen tänker göra för att så många kommuner som möjligt skall kunna sända in 
handlingar, framför allt de små kommunerna,

3. om det finns något utvärderingsprotokoll för resultaten av programmet?


